
Zápis z podzimní konference Oblastního spolku Východočeská,
konané dne 2.11. 2024 v Černilově

Začátek konference v 17.00 hodin
Zahájení konference a přivítání členů provedl předseda OS Václav Hryzlík a představil program pro
konferenci.

Program:
1) Zahájení
2) Volba komisí
3) Zprávy funkcionářů
4) Diskuse
5)Závodní plány 2025
6) Usnesení a závěr

Na konferenci přítomno 21 delegátů.

Mandátová a návrhová komise sloučena do jedné, zvolena ve složení př.Matějka , př.Hrabal, př. 
Mareček 

Členové komisí zvoleni všemi hlasy delegátů – 100%

Mandátová komise rozhodla , že schůze je usnášeníschopná.

Program konference byl schválen všemi hlasy delegátů – 100%

Dále byly představeny 4 varianty závodních plánů:
A) JZ Tachov – pro 0 hlasů
B) Západ  Bamberg – pro 0 hlasů
C) JV Bratislava – Maďarsko – pro 5 hlasů – zbytek proti
D) Gotha -pro 13 hlasů , 3 se zdrželi hlasování , 5 proti

Schválen Závodní plán D

Dále předseda podal návrh na zrušení limitů bodování holubů do výpočtu výsledků OS (150 holubů 
– 20 chovatelů)
Pro hlasovalo 19 členů , proti 1 , zdržel se 1

Startovací komise pro sezonu 2025 zvolena ve složení př. Kulich M. , Vik J. a Petrlák V.
Dále je možno navrhnout další členy do jarní konference.

Př. Pastyřík podal návrh na prodej výstavních klecí , kde došlo ke sporu . Vyřešeno  bude na jarní 
konferenci.

Př. Kratochvíl přislíbil dokončení úpravy nástavby o odvětrávání

Schůze se usnesla a schvaluje :
a) program schůze , složení mandátové a návrhové komise.
b) startovací komise ve složení Kulich M. , Vik J. a Petrlák V.
c) Závodní plán varianta D – směr Gotha
d) Zrušení podmínky pro výpočet výsledků 150hol /20chovatelů
e)Dokončení odvětrávání , př. Kratochvíl

Usnesení bylo schváleno 16 hlasy , 5 se zdrželo 


